
Referat fra Brugerrådsmøde i Haraldslund  

Tid: tirsdag d 23.05.23 kl. 16.00-18.00 

Sted: Haraldslund 

Til stede:  Troels Borup Andersen (Centerleder), Jørgen Andersen (Formand), Lisbeth Holler, , 

Jesper Balle, Torben Knudsen, Kenndy Martens, Inger Johansen, Ole Nielsen, Torben Vandet, 
Henrik Juul Hansen.  

Mødeleder: Jørgen Andersen 

Referent:   Henrik Juul Hansen  

Dagsorden og Referat: 

 

Punkt  Referat 

1. Vestbydagen 
a. Orientering fra 

styregruppemøde 
15.05.23 

 

• Salg/udskænkning af diverse specialøl vil ikke 
blive varetaget af Haraldslund, men af 
eksterne aktører, hvis der er butikker eller 
lign. der er interesserede i at stå for 
udskænkningen. 

• På pladsen foran Haraldslund vil der igen i år 
være boder og loppemarked. 

• Musik på scenen kommer IKKE til at ske i 
samarbejde med Blå Festival. Pga. manglende 
økonomi har det ikke været muligt at booke 
band i rette tid. 

• Styregruppen er i kontakt med flere bands 
mv. med henblik for at få musikprogrammet 
for dagen på plads. 

• I samarbejde med Aalborg Operafest vil der 
være opera i selve svømmehallen fra kl. 22 til 
kl. 23. Pris 85 kr. inkl. et glas bobler. 

• Plusbus kommer med demobus med div. 
aktiviteter. 

• Der er søgt støtte til finansiering af 
aktiviteterne i løbet af dagen hos bl.a. 
Sparnord, Nordea og boligforeningerne i 
Vestbyen. Resultatet afventes. 

• Konferencier er Ole Nielsen.  
• Næste møde i styregruppen er 13.juni kl.  

 

 

 

 



2. Kulturarrangementer 
a. Planlægning af første 

arrangement. 
b. Ansøgning ift. Fonde  

 

a: 
• Finansiering af næste kulturarrangement 

(5000 kr.) er på plads.  
• Arrangementet finder sted 7. juni fra kl. 19 til 

kl. 20.  
• Der kommer strygertrio fra Aalborg 

Symfoniorkester og spiller kendte klassiske 
stykker. 

b: 
• Jørgen og Inger er i gang med at søge 

økonomisk støtte fra diverse relevante puljer 
og fonde mhp. Finansiering af efterårets 
arrangementer.   

3. Hvordan kan lokalerne i det 
tidligere biblioteksområde 
udnyttes bedre? 

a. Kulturarrangementer, 
møder  

• Der er igangværende drøftelser af 
mulighederne for udnyttelse af lokalerne og 
de økonomiske aspekter/muligheder: 

• Gratis eller brugerbetaling? 
• PR-strategi for at gøre opmærksom på at 

lokalerne findes – afventer afklaring om 
brugerbetaling eller gratis. 

• Troels og Jørgen vil kontakte biblioteket vedr. 
anvendelse af aktivitetsrum der ligger i 
forbindelse med biblioteket. 

4. Nyt fra leder 
a. Taget godt i mod 
b. Forberedelse til 

arbejdet med 
udarbejdelse af 
vision for 
Haraldslund. 

c. Øvrigt 

• Formalisering af valg af 
arbejdsmiljørepræsentant. 

• Overvejelser vedr. bedre udnyttelse af den 
store sal med spinningcykler. Stort lokale der 
måske kunne udnyttes bedre/mere intensivt. 

• Forskønne wellnessområdet – lidt flere 
grønne planter. 

• Håndhævelse/indskærpelse af mobilfri zone. 
Livredderne skal gøre brugere der overtræder 
forbuddet opmærksomme på forbuddet og 
evt. sanktionere. 

• Tilbagemelding fra brugerne af huset – 
hvordan de bruger/oplever Haraldslund. 
Kunne eksempelvis være projekt for 
studerende fra AAU  

5. Bordet rundt/evt. • Sundhed i bevægelse: 
• Der oprettes ekstra hold i Nibe og der 

forsøges etabling af hold i Storvorde. 
• Det værdsættes af brugerne at Troels, i det 

daglige, er meget synlig rundt omkring i 
huset. 



• Ønske om afklaring af om man må dreje til 
højre i lyskrydset Ny Kastetvej/Kastetvej hvor 
der er højresving forbudt – hvis man skal ind 
til Haraldslund.  

• Der mangler stadig flere hårtørrer i damernes 
omklædning. Problem der er påpeget flere 
gange og nu bør løses! 

• Nogle brugere ønsker stillegus UDEN musik. 
Troels drøfter det med dem der står for gus. 

• Brædder på nederste hylde i udendørssauna 
er igen løse/defekte. 

6. Næste møde i brugerrådet 
 

• Næste møde i brugerrådet afholdes 8. august 
kl. 16 

 

 


